
PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I ELVERUM GOLFKLUBB 18.03.24 

SAK 1 GODKJENNE DE STEMMEBERETTIGEDE 

Det er 45 stemmeberettigede medlemmer til stede, og årsmøtet er vedtaksført. Godkjent uten 

kommentar.  

 SAK 2 GODKJENNE INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN                                                                                                                                                                   

Styret ba om årsmøtet sin samtykke til å behandle sak 6.3 før sak 6.2. Dette av praktiske grunner da 

utfallet av sak 6.3 påvirker 6.2. Innkallingen,  saksliste og forretningsorden for årsmøte i Elverum 

Golfklubb 2024 godkjennes uten kommentar.  

SAK 3 VELGE DIRIGENT(ER), SEKRETÆR SAMT 2 MEDLEMMER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN.  

Styrets forslag til vedtak:                                                                                                                                                                         

Dirigent:Stine W. Dahl                                                                                                                                                                           

Sekretær:Gunn Furuheim                                                                                                                                                                      

Underskrive protokoll:   Lars Ellevog og Sven Lundberg                                                                                                                                                                        

Tellekorps:Henning Myrer og Thore Gunnar Ruud 

Godkjent uten kommentar.  

SAK 4 BEHANDLE ÅRSBERETNING FRA STYRE OG KOMITEER 

Leder Jørn Ivar Solberg gjennomgår årsberetningenen.  Årsberetningen var vedlagt innkallingen 

Styrets sammensetning: Leder Jørn Ivar Solberg, nestleder Tore Gunnar Ruud, styremedlemmer Stine 

W. Dahl, Finn Johansen, Henning Myrer og Gunn Furuheim. Thomas Paulsen satt som styremedlem 

frem til 31.12.23.  

Varamedlem Veslemøy Heramb 

Revisor: Flyt revisjon (tidligere Erling Sandberg revisjon) 

Kontrollkomite: Vegard Strand og Erik Morten Bye. 

Valgkomite: Leder Lars Nordberg, medlemmer Rune Brendlien og Lone Berntsen.  

 Årsberetninger  godkjennes uten kommentar.  

SAK 5 BEHANDLE KLUBBENS REGNSKAP I REVIDERT STAND 

Etter anmodning fra årsmøtets dirigent, Stine W. Dahl, ble regnskap for 2023 fremlagt før revisors 

beretning og kontrollkomiteens beretning.  Regnskap for 2023 var vedlagt innkalling til årsmøtet 

Årsmøtet godkjenner  regnskap med forbehold om at de spørsmål årsmøtet har stilt, blir besvart 

skriftlig etter at styret har fått dette klarlagt med regnskapsbyrå v/Rakel. 

Revisors beretning. Godkjent uten kommentar.  

Beretning fra kontrollkomiteen for 2023. Godkjent uten kommentar.  



Svar på spørsmål fra årsmøtet. 

 

1. 

Omsetning har økt med 600.00 

Men kostnader har også økt med 600.000 

 

Resultatet har gått mye ned 

 

Hva er forklaringen på denne sterke kostnadsøkningen og det svekkede resultatet? 

 

Svar: Kostnadsøkningen skyldes i hovedsak avsettning til styreskap og kjøp av spredere fra 

Sorknes golfklubb. I tillegg var det nedgang i momskompensasjon. Korrigert for dette er 

resultat på nivå med 2022. 

 

2. 

Renter på ca 29.000 og det står nesten 2 mill. på konto. Dette gir ei veldig lav rente, og med 

plassering på høyrentekonto kan det gi nærmere 3 ganger denne avkastningen. Hvorfor 

ikke? 

Svar: 

Dette har vi fokus på, og vi tilstreber å ha som mye som mulig på høyrentekonto til enhver 

tid. Noe av grunnen til at renteinntektene for 2023 virker litt lavt i dag, er på grunn av 

renteoppgangen vi hadde i 2023 og at beløpet på plasseringskontoen ble vesentlig økt i juli 

2023. Renten er for tiden på 3,45 %. Posten «annen renteinntekt» økte fra 7999,- i 2022 til 

26 285,- i 2023. 

 

3. 

Hva er den store økningen i kortsiktig gjeld. 



  

Svar: 

Dette inkluderer bl.a. avsetningen for styreskapet, kr 200.000, samt periodiseringen av barter 

avtalen med Elverum Håndball og de ubrukte prosjektmidlene. 

 

4. 

Hva ligger under posten Andre endringer? 

 

Svar: 

Dette gjelder mottatte, ikke oppbrukte tilskudd ESAG/GGG som var med i resultatet for 2022 

(ført mot egenkapitalen i årsregnskapet 2022), men som skulle videreføres til 2023. Det ble 

derfor tatt inn som en justering mot egenkapitalen i 2023. 

 

SAK 6 INNKOMNE SAKER 

Sak  1  Styret ber årsmøte om fullmakt til låneopptak pålydende inntil kr 500 000,- hvis det skulle bli 

behov for dette. Dette for å unngå et ekstraordinært årsmøte, og dette vil i såfall bli opplyst om på  

medlemsmøte og årsmøte 2025.                                                                                                                                                                     

Årsmøtet stilte spørsmål om dette var nødvendig siden vi har bra med kapital i bank. Styret ønsker 

ikke å ta opp unødvendige lån, men vil gjerne ha mulighet om det skulle komme uforutsette 

kostnader for eksempel ved maskinhavari, eller andre store utgifter. Det fremlagte forslag 

godkjennes.  33 stemmer for at vi har fullmakt til å ta opp lån ved behov. 6  stemmer imot. 6 stemte 

blankt. Styrets anmodning godkjennes med flertall.  

Sak 2 Godkjenne revidert sportslig plan, samt vedlegget til virksomhetsplan 

Tore Gunnar Ruud og Henning Myrer redegjør for endringer i sportslig plan og virksomhetsplan. 

Godkjent uten kommentar.  

Sak 3 Ung start. Daglig leder Frode Willanger Brun orienterer om Ung Start som i 2023 var et veldig 

positivt tiltak for klubben. Det var mange engasjerte ungdommer, klubben fikk god omtale i 

kommunen for satsingen på de unge, det er en god inngangsport for sponsorer, og ikke minst nye 

medlemmer som klubben trenger. Vi har over lengre tid ønsket å satse på ungdom uten at det går ut 

over tilbudet til allerede eksisterende medlemmer. Brun orienterte om at dette var nybrottsarbeid i 

2023, og veien ble til mens vi gikk. Vi lærte mye om hva som fungerte, og hva som må gjøres bedre. I 

år er vi enda bedre rustet på treneresiden, og det er allerede rekruttert trenere fra Ung Start. Dette 

gjør at vi i 2024 er mer forberedt til å gjøre Ung Start til et enda bedre produkt. 



Styret fremmet forslag om at Ung Start fortsetter som prosjekt i 2024 såfremt det skaffes midler 

som dekker over de kostnader prosjektet medfører.                                                                                                                                                                     

Årsmøtet stemte ned styrets forslag, og Ung Start blir et satsingsområde for Elverum Golfklubb, og 

blir et fast tilbud til de under 19 år i kommunen. De får aktivitetstilbud, drivingrange, treninger, 

medlemskap, lån av utstyr og VTG kurs.  

 

 

 

 

SAK 7 FASTSETTE MEDLEMSKONTINGENTEN 

Styret foreslår følgende endringer for medlemskontingenten 2024: 

Kategori   Pris 2024  Pris 2023   

Aktive medlemmer  6990   6950                                                                                                                

Velkommen til EGK  4500   4500                                                                                                                    

Fjernmedleem   2090   2050                                                                                                           

Junior(0-12år)     790     750                                                                                                       

Junior (13-19år)  1490   1450                                                                                                       

Ung Start (0-19år)        0         0                                                                                                       

Studenter 20-26 år  2790   2750                                                                                                       

Senior 80+   3090   3050                                                                                                       

Senior 90+   1090   1050                                                                                                       

Nybegynnerkurs  2990   2990                                                                                                       

Nybegynnerkurs student 2650   2650                                                                                     

Medlemsskap år 2  3495   3475                                                                                                       

ESAG    3475   3475 

                  

Kontingenter vedtas som foreslått av styret.  Godkjent uten kommentar.  

 

SAK 8 VEDTAK KLUBBENS BUDSJETT                                                                                                                                                                 

Styreleder redegjør for budsjett. Årsmøtet stilte spørsmål om at vi fremla utgiftene for 2. etasjen i 

klubbhuset, men etterlyste inntektssiden.  Styret kunne vise til inntekter, og mener  potensialet ligger 

der. Nå når det er ferdigstilt kan vi markedsføre utleie mer aktivt . Vi fikk gode tilbakemeldinger fra 

leietakere i 2023.  

Det ble etterlyst å synliggjøre de forskjellige komiteene i budsjettet.  

Golf Grønn Glede fikk kr 10 000,- fra fra NGF. Dette er med i budsjettet for 2024.   



Det fremlagte budsjett for 2024 godkjennes.  Budsjett er godkjent med 43 mot 2 stemmer.  

 

SAK 9 VALG 

Det var 43  stemmeberettigede, da to medlemmer måtte gå før valg.  

Leder:Jørn Ivar Solberg. Ikke på valg. 

Benkeforslag til alle mannlige verv , Geir Tore Jakobsen. Innmeldt av Henning Myrer.  

Nestleder. Tore Gunnar Ruud 34 stemmer (valgt), Geir Tore Jakobsen 4 stemmer, 5  stemte blankt. 

Styremedlem: Lone Berntsen Valgt for 1 år. Valgt på akklamasjon.  

Styremedlem: Stine W. Dahl tatt gjenvalg. Valgt på akklamasjon. 

Styremedlem: Gunn Furuheim. Ikke på valg.  

Styremedlem: Ståle Kaveldiget 24 stemmer (valgt), Geir Tore Jakobsen 15 stemmer, 4 stemte blankt. 

Varamedlem: Mathias Eng 7 stemmer, Lars Ellevog 14 stemmer, Geir Tore Jakobsen 20 stemmer 

(valgt) , 2 blanke.  

Benkeforslag til Varamedlem 2. Veslemøy Heramb. Valgt på akklamasjon.                                                                                                                                                                                                                              

Styrets foreslår følgende medlemmer i valgkomiteen: Eva Neskvern, Finn Johansen og Sven 

Lundberg. Komiteen konstituerer seg selv.  

Valget ble godkjent av årsmøtet.  

Årsmøtet ble hevet. De som ønsket det kunne bli igjen for å høre daglig leder Frode Brun orientere 

om planene framover i klubben, og det ble vist en flott dronefilm av banen. 

                                          

Gunn Furuheim, sekretær 
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